
Årsberetning

Asker Skyteklubb

2015

Årsberetningen skal gi et bilde av aktiviteten i idrettslaget. Styrets arbeid og eventuelle 
undergruppers aktivitet. Sammen med regnskapet skal årsberetningen gi et godt bilde på 
aktivitet og økonomisk status i idrettslaget.
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Styrets sammensetning:

Leder: Ruben Sandnes (På valg)
Nestleder: Kristian Olav Lambine (Ikke på valg)
Styremedlem(mer) og varamedlemmer:1 
Kasserer : Aage Erling Johansen (Ikke På valg)
Sekretær : Even Røste (På valg)
Styremedlem : Morten Elbert (Ikke på valg) 
Styremedlem : Bjørn Aasen    (På valg)
Varamann : Per Erik Andersson (På valg)
Varamann: Kenneth Goa                            (Ikke på valg)
Valgkomité:
Jørgen Semsøy, Bernt Pedersen, Susanne Tufte Bergersen
Revisorer: Tommy Tufte

Styrets arbeid:

Styremøter:
Det er avholdt 13 styremøter hvor utebane prosjektet er en av mange saker som er behandlet.

Spesielle oppgaver:
Av oppgaver som har vært av betydning for året 2015, er fortsatt utebane prosjektet som har 
tatt veldig mye av styrets tid.

Det har vært befaringer med entreprenører i området hvor vi planlegger utebane.
Boxs Akitektstudio har utarbeidet tegninger til utebanen og søknader er sendt til kommunen.
Søknad om spillemidler er sendt og søknaden er godkjent. Det betyr at vi får penger hvis det 
finnes midler.
Spillemidler er bevilget 17.06.15 og står til utbetaling ved behov.

Rammetillatelse er gitt, og igangsettelsestillatelse del 1 er gitt.
Det er inngått avtale med entreprenør Martin Rønning som er i gang med grunnarbeid.
Grunnarbeidet er på det nærmeste avsluttet. Kulefanget er en del lavere enn prosjektert. Etter
befaring med entreprenør 05.10.15 skulle de ta det når det ble tele i jorden. 

Det er innhentet 5 prisforespørsler på oppføring av standplasshus og elektro.
Entreprenør Morten Bendiksen har fått oppdraget med å bygge standplasshuset.
Entreprenørens arbeid med standplasshuset er ferdig. Det gjenstår bare dugnadsarbeider.

Resultatet av møtet med Dnb i 2014, er et lån på kr.422000,00 med løpetid på 10 år,og er 
bevilget og utbetalt til klubben.

Takket være fantastisk frivillig innsats har Asker Skyteklubb tatt i bruk en elektronisk 
skytelogg, som erstatter skyteboken vi har brukt til nå.

1�  Antall styremedlemmer og varamedlemmer fastsettes i idrettslagets lover. Det er ikke noe i 
veien for at styremedlemmene kan velges til spesifikke oppgaver, således at man isteden for å 
velge tre styremedlemmer kan velge for eksempel kasserer, sekretær og materiellforvalter. 
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Styret har inngått avtale med Asker Jeger og Fisk som gir Asker Skyteklubb mulighet til 
benyttelse av Fredager som ikke Asker Jeger og Fisk selv har aktivitet, med forbehold at 
AJFF sine medlemmer slipper til selv om ASK er på banen.
Per dags dato er oppdelingen:
1.Fredag i måneden: Baneprogram-skyting
2.Fredag i måneden: Dynamisk skyting
3.Fredag i måneden: Hurtigserie
4.Fredag i måneden: Dynamisk skyting
5.Fredag i måneden: Svartkrutt skyting

Styret har inngått avtale med Asker Skytterlag som gir oss tilgang til internett, hvor vi deler 
regningen med Asker Skytterlag. Nettet vil bli prioritert til den elektroniske skyteloggen.

Øivind Larsen har tatt på seg ansvaret for å arrangere og ”administrere” dugnader. Han har
også overtatt medlemsannsvaret.

Asker Skyteklubb er nå på Instagram og Twitter under navnet ”Asker Skyteklubb”.

Det er blitt holdt ekstra rekruttdager i sommerferien med veldig godt oppmøte og gode 
tilbakemeldinger.

Det er utarbeidet en rutine slik at klubbvåpnene får en månedlig puss. Geir Pedersen har 
påtatt seg det ansvaret.

Styret arbeider kontinuerlig for å forbedre tilbudet til medlemmene..

Aktivitet:
Vi har avholdt 22 Aproberte stevner i hurtig programmet og to innendørs feltstevner.. 
Vi har hatt vinter serien vår i NAIS.
Vi har hatt klubbmesterskap i Hurtig, VM og Standard.
Vi har hatt klubbmesterskap i Dynamisk.
Klubben har vært representert i approberte stevner, kretsmesterskap og NM. Spesielt i felt har 
deltakelsen vært stor med f.eks ikke mindre enn seks lag i Felt NM. Resultatlistene viser også 
habile resultater for klubben.

Dugnad:
Det er logget 130 mann/timer til sammen på grunnarbeider ,forskaling og støping av såle til 
standplasshus i 2015.
Det er også avholdt flere dugnader inne på banen, hvor bla renhold og snekring av 
banematriell er gjort. 
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Hurtigserien og Feltserien:
Både Hurtigserien og Feltserien har gått gjennom hele året. I Hurtigserien ble det avviklet 108
startnummer i løpet av året. Det gledelige er at ikke bare antall startnummer er på vei opp, 
men deltakelsene er høyt på de enkelte skytingene.

Seniorskyting:
Nå kalt ”Formiddagskyting” er blitt utvidet til hver Onsdag kl 12-15, takket være 2 nye 
skyteledere.
Morten Elbert, Jan Kjønigsen, Tor Skribeland og Gunnar Solberg har delt ansvaret som 
skyteledere.
Det er i 2015 gjennomført 27 samlinger, og antallet fremmøtte har variert mellom en og 12 
personer. Vi regner med økende oppsluttning etter hvert som ordningen med skyting hver 
onsdag blir bedre kjent. (Senest 27.01.16 var det 18 deltagere)

Sikkerhetskurs:
Det har blitt avholdt 4 sikkerhetskurs i 2015 i våre lokaler med godt oppmøte.
I tillegg har det blitt avholdt 1 kurs hos Aibel I uke 26.

Vurdering av aktivitet i forhold til mål:
Antallet rekrutter har fremdeles fortsatt å øke i løpet av 2015, noe vi synes er veldig positivt, 
selv om kapasiteten på banen er ganske sprengt. Takket være god innsats fra skyteledere og 
hjelpere har vi klart å ta imot rekruttene. 
Styret er klar over at skytetiden etter rekrutten har blitt påvirket av rekruttskytingen, og vi 
jobber med en løsning på det. 
Tiltak som allerede satt i gang er 50% øking i formiddagskyting og ekstra skytetid på 
Fredager. Utebanens ferdigstillelse vil også bedre dette, og her er vi avhengig av dugnader.
Mandagstreningene basert på baneskyting, Dynamisk skyting og Feltskyting er godt besøkt.
Baneskyting i form av NAIS-konkurranse er populært med flere enn ti starter.
Hurtigserien ble satt på terminlisten fra 2015 og er veldig populær.
Vi har nå sprengt vår kapasitet og trenger sårt en utebane. 

Vi har nå registrert 11 juniorer i 2015.
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Økonomi:
Arbeidet med utebanen følger budsjettet.

Forøvrig se budsjett

Medlemstall:

Medlemstall for 2014

0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 
eldre

Totalt

Kvinner 5 2 19 26

Menn 3 7 14 230 254

Totalt 3 12 16 249 280

Medlemstall for 2015

0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 
eldre

Totalt

Kvinner 3 3 30 36

Menn 2 6 17 242 267

Totalt 2 9 20 272 303

Økonomi (resultatregnskap med balanse)
Se eget vedlegg.
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